
Bestyrelsesmøde 01.11.2022

Tilstede: Emil, Nicolai, Christen, Jens Arne, Ib og Mette 
Fraværende: Jakob og Dennis

Ad 1. Underskrivelse af referat. Kommer til næste møde, i det ny pc er modtaget.

Ad 2. Entreprenør kontrakt: Peter er villig til at tage 23+24 med for 10% ekstra, Christen spørger
ind til om hgan evt er villig til at tage frem til og med Marts 2025. 
Jens Arne kigger efter evt allerede underskrevet kontrakt.

Ad 3. Budgetplanlægning: Jens Arne gennemgår budget forslag.
Snak om pumpehuset: hvad er aftalen? Christen har haft kontakt til 
kommunen, Christen tager kontakt igen.
El: Jens Arne undersøger mulighed for variabelstrøm frem for fast 
pris.

Ad 4.  Forslag til bestyrelsesarrangement. Fejl.

 Ad 5. Opfølgning på kommende arrangementer: Jakob har styr på juletræet.
Banko: 14 spil ( 2x 5 spil a´ 150,- , 2 spil med stor gevinst a´ca 200,-, 
2x 7 spil med rækkegevinst a´ca 50,- ) Kinesisk: 16 gevinster maks 
1600,- i alt.

Ad 6. Generalforsamling 2023: dato forslag: 21/2, 23/2 og 28/2  Christen spørger Lars Gylling om
han vil hjælp igen.
Jakob indhenter tilbud på områdevedligeholdelse ved Havredal.
Skilte: nye priser, gældende tilbud til generalforsamlingen, således vi 
kan takke ja umiddelbart efter generalforsamlingen.

Ad 7. Nyhedsbrev: Gennemgang af nyhedsbrev.

Ad 8. Bordet rundt:
Formanden: Afslutning på motionsredskaber, Christen skal have møde med 
en
Regnskab: Velkomstfolder: 40 års jubilæumsbog er snart brugt op, der skal 
ikke laves en ny.
Grønne områder: intet
Beboerhus: Intet.
Kommunen: Der er kommet nye skilte med Knallert forbudt.
Der var alligevel penge i kommunen så nu er resten af skolestien og 
Nørreåstien færdig asfalteret.  

Ad 9. Evt: Emil er blevet kontaktet af flere der stiller sig undrende over at lyset på stierne er delvis 
slukket, Emil laver et skriv til kommunen.

Ad 10: Næste møde: 10.01.23 kl. 19.00 Mette kommer med kage.


